

YUKON

CANADA

ORDER-IN-COUNCIL 2017/12

HOUSING CORPORATION ACT

Pursuant to section 5 of the *Housing Corporation Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Carl Rumsheidt is appointed as a member of the Yukon Housing Corporation board of directors effective February 1, 2017, for a three-year term.

2 The appointment of Ronald McFadyen as a member of the Yukon Housing Corporation board of directors made by Order-in-Council 2014/10 is revoked.

3 The appointment of Reg Steers and Emile Stehelin as members of the Yukon Housing Corporation board of directors made by Order-in-Council 2014/11 is revoked.

4 The appointment of Cheryl O'Brien as a member of the Yukon Housing Corporation board of directors made by Order-in-Council 2014/129 is revoked.

5 The appointment of Rebecca Edzerza as a member of the Yukon Housing Corporation board of directors made by Order-in-Council 2015/174 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon,
January 23, 2017.



Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon

YUKON

CANADA

DÉCRET 2017/12

LOI SUR LA SOCIÉTÉ D'HABITATION

Le commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 5 de la *Loi sur la Société d'habitation*, décrète :

1 Carl Rumsheidt est nommé membre du conseil d'administration de la Société d'habitation du Yukon, à compter du 1^{er} février 2017, pour un mandat de trois ans.

2 La nomination de Ronald McFadyen, à titre de membre du conseil d'administration de la Société d'habitation du Yukon, effectuée par le Décret 2014/10, est révoquée.

3 Les nominations de Reg Steers et Emile Stehelin, à titre de membres du conseil d'administration de la Société d'habitation du Yukon, effectuées par le Décret 2014/11, sont révoquées.

4 La nomination de Cheryl O'Brien, à titre de membre du conseil d'administration de la Société d'habitation du Yukon, effectuée par le Décret 2014/129, est révoquée.

5 La nomination de Rebecca Edzerza, à titre de membre du conseil d'administration de la Société d'habitation du Yukon, effectuée par le Décret 2015/174, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon,
le 23 janvier 2017.